
Protokół Nr 2/2021_2022  
z posiedzenia Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 50 w Lublinie  

z dnia 24.11.2021 r. 

W dniu 24.11.2021 roku odbyło się pierwsze spotkanie Rady Rodziców Szkoły Podstawowej 
nr 50 w roku szkolnym 2021/2022. Zebranie miało miejsce na sali gimnastycznej 
z zachowaniem stosownego dystansu.  

W zebraniu uczestniczył Dyrektor Szkoły Pan Ryszard Pawka oraz 17 przedstawicieli 
klasowych. 

I. Przedstawienie i przyjęcie jednogłośne porządku obrad [załącznik nr 1]. 
Ze względu na brak zestawienia wpłat na Rade Rodziców usunięto z porządku obrad 
punkt dotyczący sprawozdania z finansów Rady Rodziców. 

II. Wystąpienie p. Dyrektora, przedstawienie bieżących spraw szkolnych i odpowiedzi 
napytania rodziców. 

1. Po 10 dniach nauki zdalnej klasy 4-8 wracają do szkoły (zdalne nauczanie zostało 
wprowadzone po dyskusji z Inspektorem Sanitarnym).  

2. Na bieżąco będzie monitorowana frekwencja w klasach. Jeśli ok. 40% uczniów będzie 
nieobecnych oraz nieobecności nauczycieli uniemożliwią zorganizowanie zastępstw 
będzie rozważane kolejne wprowadzenie nauki zdalnej (jedno z pytao rodziców 
dotyczyło tego, jakie są podstawy prawne wprowadzenia nauki zdalnej). 

3. Dyrekcja apeluje do rodziców, aby dzieci z objawami infekcji nie przychodziły 
do szkoły. 

4. Bal klas 8 – czy i kiedy będzie? Organizacja w zimie jest obciążona ryzykiem, że bal 
może nie dojśd do skutku, jeśli w styczniu wzrośnie liczba zachorowao i wprowadzone 
zostaną obostrzenia. Drugi termin to maj/czerwiec. 

5. Egzaminy próbne dla klas 8 – z j. polskiego i matematyki odbyły się w planowanym 
terminie, na egzamin z j. angielskiego zostanie wyznaczony nowy termin po powrocie 
z nauki zdalnej. 

6. Rodzice są zaniepokojeni kumulacją sprawdzianów i kartkówek, przełożonych 
ze względu na wprowadzenie nauki zdalnej, a które mają się odbyd w najbliższych 
dniach. Pan Dyrektor obiecał zwrócid się do nauczycieli o rozłożenie w czasie prac 
kontrolnych (wiadomośd do nauczycieli jeszcze dniu zebrania).  

7. Podstawa programowa jest przeładowana, dlatego nauczyciele muszą szybko 
realizowad materiał i często robid sprawdziany. Mają ponadto dużo „papierkowej 
roboty” – rozwiązaniem na to ma byd zapowiadane przez Ministra Edukacji 
odbiurokratyzowanie pracy nauczyciela, aby było więcej czasu na uczenie i kontakt 
z uczniem. 

8. Na pytanie, jak będzie realizowane w szkole zarządzenie Rządowego Zespołu 
Zarządzania Kryzysowego, że dzieci zaszczepione będą mogły uczestniczyd 
w zajęciach w szkole, kiedy inne będą miały zajęcia zdalne, p. Dyrektor powiedział, 
że nie ma takiej możliwości logistycznej. Komputery szkolne nie mają kamer, dla 
nauczycieli to by było duże utrudnienie, aby prowadzid lekcje jednocześnie dla 
uczniów w klasie i przy komputerach. Ponadto zapis ten jest martwy, ponieważ jest 
niezgodny z prawem. 

9. Padły propozycje ze strony rodziców, aby zinwentaryzowad sprzęt komputerowy 
w salach (sprawdzenie przez informatyków oraz informacje od nauczycieli) i ocenid, 
w której sali wymagana jest wymiana komputera i dokupienie kamery zewnętrznej 



lub wymiana na laptopa z kamerą. Byd może uda się systematycznie uzupełniad braki 
przy dofinansowaniu ze środków Rady Rodziców.  

10. W przypadku licznych nieobecności w klasie (kiedy ok. ½ klasy ma infekcje czy 
kwarantannę) dużym ułatwieniem byłoby, gdyby dzieci mogły uczestniczyd 
w transmisji lekcji w domu (kiedy nie są obłożnie chore). Nie będą powstawad tak 
duże zaległości w opanowaniu materiału. Szczególnie ważne jest to w przypadku klas 
8. Dlatego rodzice bardzo proszą P. Dyrektora o podjęcie stosownych kroków, aby 
stworzyd w szkole warunki techniczne i umożliwid nauczycielom takie prowadzenie 
lekcji.  

11. Niektórzy nauczyciele wysyłają uczniom i rodzicom materiał zrealizowany na lekcji 
poprzez wiadomości lub jako zadania domowe na dzienniku elektronicznym. Jest 
to szczególnie cenne, kiedy dziecko jest długo nieobecne z powodu kwarantanny. 
Rodzice mogą w ten sposób pomóc młodszym dzieciom nadrobid zaległości. 
Wnioskujemy do Pana Dyrektora, aby takie działania promowad wśród innych 
nauczycieli. 

12. W pozyskaniu pieniędzy na dodatkowy sprzęt może pomóc program „Cyfrowa 
gmina” (informacja od rodzica). Zapotrzebowanie należy złożyd do gminy. Zakupy 
są finansowane w 100%, pieniądze są przekazywane od razu, a rozliczenie następuje 
po zrealizowaniu zakupów. Pan Dyrektor zobowiązał się do zapoznania się 
z regulaminem i złożenia wniosku następnego dnia po zebraniu. 

13. Informacja od P. Dyrektora – szkoła bierze udział w Programie Laboratoria 
Przyszłości, którego celem jest wyposażenie szkół w nowoczesne pomoce. Środki 
na poziomie 300 złotych na ucznia, mają byd wypłacane w całości z góry, bez 
konieczności wniesienia wkładu własnego. Jednocześnie, co najmniej 60% wsparcia 
otrzymanego przez dany podmiot planowane jest do wydatkowania do kooca 2021r. 
a nie więcej niż 40% - w 2022 r. W szkole planowane jest przeznaczenie 2-3 sal 
na nowoczesne pracownie-laboratoria. Pytanie na ile jesteśmy w stanie z tego 
skorzystad jeszcze w tym roku. 

14. Zajęcia dodatkowe dla klas 1 – rodzice wnioskują, żeby były realizowane po lekcjach 
w czasie przebywania dzieci w świetlicy. Wg informacji p. Dyrektora nie ma 
na to godzin w szkole, więc pozostają zajęcia komercyjne lub prowadzone przez 
nauczyciel odpłatnie. Rodzice mogą coś zaproponowad. Np. nabór do grupy 
tanecznej. Pan Dyrektor ustali z księgową, jak mogłoby byd realizowane 
i finansowane zajęcia prowadzone przez naszych nauczycieli, gdyby znaleźli się 
chętni. 

15. Wynajem sali gimnastycznej, sali korekcyjnej, basenu, sal lekcyjnych dla podmiotów 
zewnętrznych odbywa się odpłatnie wg cennika – nie ma możliwości obniżenia opłat 
ze względu na to, że w zajęciach uczestniczą dzieci z naszej szkoły (np. taoce). Rodzice 
wnioskują, aby dzieci z naszej szkoły mogły byd zwolnione z obciążenia kosztami 
wynajmu. Wtedy zajęcia byłyby taosze i więcej dzieci mogłoby z nich skorzystad. 

 
III. Wystąpienie opiekuna Samorządu Uczniowskiego p. Beaty Ochnickiej. 

Pani Beata przedstawiła wyniki wyborów oraz skład Samorządu. Młodzież jest chętna, 
żeby coś robid w szkole, przedstawiła swoje pomysły i wnioski do konsultacji z Radą 
Rodziców m. in.: 

1. Szczęśliwy numerek – regulamin opracują uczniowie („szczęśliwy numerek” nie 
jest pytany w danym dniu), w dzienniku jest funkcjonalnośd losowania numerku 
na dany dzieo. Rodzice są na „Tak”. 



2. Dni tematyczne – raz w miesiącu dzieo ubioru w danym kolorze lub dzieo piżamy 
itp., chodzi o wprowadzenie w szkole trochę luzu i zabawy. Rodzice są na „Tak”. 

3. Lepsze suszarki na basenie – temat już wielokrotnie podejmowany także przez 
rodziców, ale jak widad nadal aktualny. Rodzice i uczniowie podejmą kolejną 
próbę rozmowy z p. Dyrektorem i kierownikiem obiektów sportowych na temat 
możliwości technicznych i finansowych zamontowania kurtyn nawiewowych. 
Zdajemy sobie sprawę, że w tym roku nie będzie na to środków, ale może 
w kolejnym roku. Doraźnie byd może rozwiązaniem byłoby dokupienie jeszcze 
kilku standardowych suszarek. 

4. „Różowa skrzyneczka” – fundacja Różowa skrzyneczka promuje dostęp 
do bezpłatnych środków higieny osobistej na czas menstruacji. W różowych 
skrzyneczkach znajdują się darmowe podpaski i tampony na „awaryjne sytuacje”, 
które mogą zaskoczyd w szkole każdą młodą kobietę. Koszt skrzyneczki to ok 85 zł 
+ przesyłka. Do szkolnych toalet dla dziewcząt potrzebne są 3 skrzyneczki. 
Napełnianie skrzyneczki to koszt ok. 100 zł miesięcznie. Potrzebna będzie pomoc 
pao sprzątających przy uzupełnianiu zawartości. Koszty mogłaby wziąd na siebie 
Rada Rodziców, a z czasem ten asortyment stałby się elementem zakupów 
szkolnych środków higienicznych (tu pytanie do P. Dyrektora, czy to jest 
możliwe). 

5. Wodopój – źródełko. Pomysł też już był podejmowany przez rodziców, ale 
w dobie pandemii musimy odroczyd jego realizację. 

6. Automat z herbatą – uczniowie widzą potrzebę napicia się ciepłego napoju 
w czasie przerwy. Rodzice obawiają się o bezpieczeostwo na korytarzach. Chyba, 
że są automaty, które serwują herbatę w temperaturze bezpiecznej do picia 
i przenoszenia. Nie aprobujemy natomiast instalowania automatów z napojami 
w puszkach oraz słodyczami. Alternatywny pomysł – może panie w kuchni 
mogłyby przygotowywad na przerwę śniadaniową garnek herbaty dla tych 
najbardziej spragnionych uczniów. 

7. Strefa relaksu, kącik wypoczynku – uczniowie zbadają w jakiej cenie można 
zakupid pufy z miękkim wypełnieniem i ustalą z p. Dyrektorem, w jakich 
miejscach mogą byd ułożone. Rada Rodziców rozważy sfinansowanie takiego 
zakupu. 

8. Wyjścia na boisko na długich przerwach w sezonie wiosenno – letnim, kiedy 
na korytarzach i w salach jest gorąco. Rodzice są na „Tak”. Na terenie boiska 
musiałby dyżurowad jeden lub dwu nauczycieli oraz np. przedstawiciele uczniów. 
Uczniowie muszą zobowiązad się, że nie będą oddalad się poza ogrodzenie. Okres 
próbny np. 1 tydzieo były sprawdzianem odpowiedzialności i lojalności 
młodzieży. 

9. Piknik „Zawody przyszłości” – 2.12 odbędzie się w szkole spotkanie z doradcami 
zawodowymi z poradni zawodowej przy ul. Magnoliowej. W luźnej atmosferze, 
przy napojach i ciastkach kolejne klasy 8 będą uczestniczyd w zajęciach 
ze specjalistami (w salach 18,19 w godz. 9:15-13:00, każda klasa przez 1 godzinę). 
Poczęstunek sfinansuje Rada Rodziców na podstawie podania złożonego przez 
p. Beatę Ochnicką. 

 
IV. Dyskusja na temat szafek, wybór oferty. Przewodnicząca umówi spotkanie 

z p. Dyrektorem, na które zaprosimy również wykonawcę, w celu ustalenia miejsca, 
gdzie mają byd ustawione szafki skrytkowe, jak mają byd zamontowane, w jakich mają 
byd kolorach. W pierwszym etapie zakupimy szafki dla klas IV – ok. 100 sztuk. Dalsze 



zakupy będą uzależnione od stanu wpłat na fundusz Rady Rodziców. Na szafkach ma się 
znaleźd informacja, że są finansowane przez Radę Rodziców. 

 
V. Podjęcie uchwał na temat dofinansowao. 

Pod głosownie zostało poddanych 9 podao o dofinansowanie. Podjęto uchwałę 
nr III/2021/2022 oraz uchwałę nr IV/2021/2022 w sprawie wypłaty środków 
na podstawie 8 podao o dofinansowanie *załącznik nr 4 i 5+. Jedno podanie zostało 
skierowane do uzupełnienia. 
 

VI. Wolne wnioski: 
1. Podjęcie uchwały nr V/2021/2022 w sprawie wypłaty środków na sfinansowanie 

różowych skrzyneczek *załącznik nr 6] . 
2. Uczniowie klas I gdy przychodzą na basen muszą zakładad maseczki, co jest dla nich 

bardzo męczące – w ciepłej, wilgotnej przestrzeni pływalni trudno im oddychad, podczas 
gdy w innych pomieszczeniach są bez maseczek. Rodzice zwracają uwagę, że wiele 
maseczek nie jest przystosowanych do noszenia przez dzieci poniżej 10 roku życia. 
Należy wybierad maseczki z apteki, które mają status wyrobu medycznego.  

3. Świąteczne dekoracje i poczęstunek dla nauczycieli – koordynują Katarzyna Łukasiuk, 
Luiza Mączka - prosimy o pomoc innych rodziców. 

Protokół sporządziła  
Katarzyna Łukasiuk 

 
Przewodnicząca Rady Rodziców 

Sandra Pikula 

Załączników 6: 
1. Porządek obrad 
2. Lista obecności 
3. Lista podao o dofinansowanie 
4. Uchwała nr III/2021/2022 ws. Wypłaty środków na podstawie podao o dofinansowanie 
5. Uchwała nr IV/2021/2022 ws. Wypłaty środków na podstawie podao o dofinansowanie 
6. Uchwała nr V/2021/2022 ws. Sfinansowania Różowych Skrzyneczek 

 


